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Abstract (en)
The invention relates to a rotation-resistant wire rope of the all-steel type, consisting of an outer strand ply and of a rope core stranded in the opposite
direction to this. The outer strand ply 1 consists of 11 - 13 individual strands 2 which themselves consist of a core wire 3 and of a wire ply 4. The
rope core 5 consists of a single central core strand which is composed of at least three wire plies 7, 8, 9 which are themselves stranded about a
central element 6. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein drehungsarmes Drahtseil in Vollstahl-Machart, bestehend aus einer Außenlitzenlage und einem entgegengesetzt dazu
verseilten Seilkern. Dabei besteht die Außenlitzenlage 1 aus 11 - 13 Einzellitzen 2, die ihrerseits aus einem Herzdraht 3 und einer Drahtlage 4
bestehen. Der Seilkern 5 besteht aus einer einzigen zentralen Herzlitze, die aus mindestens drei Drahtlagen 7, 8, 9 aufgebaut ist, die ihrerseits um
ein zentrales Element 6 verseilt sind. <IMAGE>
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